
Rada Gminy Białośliwie 

Radni 

Protokół nr LXIX.2024 

LXIX Sesja w dniu 23 kwietnia 2024. Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2024 o godz. 15:00,  

a zakończono o godz. 15:54 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartczak 

2.  Karol Bartoszek 

3.  Krystyna Brągiel 

4. Magdalena Czapla 

5. Piotr Janeczko 

6.  Sylwia Jurgiel 

7. Ryszard Kwieciński 

8.  Małgorzata Mańka 

9.  Jacek Matlak 

10. Jolanta Sikora 

11. Krzysztof Sonnenberg 

12.  Piotr Strojek 

13. Joanna Suska 

14. Aldona Wachowiak-Górniak 

15. Ryszard Wolny 

1. Otwarcie posiedzenia. 

LXIX sesję Rady Gminy Białośliwie otworzył i przewodniczył temu posiedzeniu 

Przewodniczący Pan Krzysztof Sonnenberg. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, na 15-stu ustawowego składu  

w związku z tym posiedzenie jest prawomocne. 



Następnie Przewodniczący powitał wszystkich obecnych: radnych, Wójta oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w posiedzeniu.  

Po czym poinformował, że obrady Rady Gminy Białośliwie są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osób uczestniczących w obradach jest zamieszczona na drzwiach sali obrad.   

W związku z tym zaznaczył, że każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Gminy Białośliwie powinna zapoznać się z treścią tej informacji.  

Ponadto poprosił o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych podczas 

wypowiedzi i prezentacji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Krzysztof Sonnenberg poinformował, że porządek obrad został  radnym 

doręczony elektronicznie w aplikacji e Sesja oraz podany do wiadomości na stronie BIP gminy 

oraz na tablicach ogłoszeń na terenie gminy.  

Zapytał czy ktoś z Państwa radnych chce złożyć wniosek o uzupełnienie lub zmianę porządku 

obrad? Do porządku obrad wniosków nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z trzech ostatnich sesji. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Białośliwie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 202/16 

położonej w Nieżychowie. 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym  

z wykonania uchwał Rady. 

10. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 



11. Wolne głosy i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z trzech ostatnich sesji. 

 Przewodniczący poprosił radnego Ryszarda Wolnego o przedstawienie wniosku w sprawie 

protokołu z LXVI sesji.  

Radny z protokołem LXVI sesji zapoznał się, w pełni odzwierciedla przebieg sesji  

i zaproponował o przyjęcie bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z LXVI sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartczak, Karol Bartoszek, Krystyna Brągiel, Magdalena Czapla, Piotr Janeczko, 

Sylwia Jurgiel, Ryszard Kwieciński, Małgorzata Mańka, Jacek Matlak, Jolanta Sikora, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Ryszard Wolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aldona Wachowiak-Górniak 

Protokół LXVI sesji z dnia 31 stycznia 2024 r. został przyjęty  

 

Przewodniczący poprosił radną Krystynę Brągiel o przedstawienie wniosku w sprawie 

protokołu z LXVII sesji.  

Radna z protokołem LXVII sesji zapoznała się, treść wiernie odzwierciedla przebieg sesji  

i wniosła o przyjęcie bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z LXVII sesji.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartczak, Karol Bartoszek, Krystyna Brągiel, Magdalena Czapla, Piotr Janeczko, 

Sylwia Jurgiel, Ryszard Kwieciński, Małgorzata Mańka, Jacek Matlak, Jolanta Sikora, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Ryszard Wolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aldona Wachowiak-Górniak 

 

Protokół LXVII sesji z dnia 29 lutego 2024 r. został przyjęty  

 

Przewodniczący poprosił radną Magdalena Czapla o przedstawienie wniosku w sprawie 

protokołu z LXVIII sesji.  

Radna z protokołem LXVIII sesji zapoznała się, w pełni odzwierciedla przebieg sesji  

i wniosła o przyjęcie bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z LXVIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bartczak, Karol Bartoszek, Krystyna Brągiel, Magdalena Czapla, Piotr Janeczko, 

Sylwia Jurgiel, Ryszard Kwieciński, Małgorzata Mańka, Jacek Matlak, Jolanta Sikora, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Ryszard Wolny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aldona Wachowiak-Górniak 

 

Protokół LXVIII sesji z dnia 28 marca 2024 r. został przyjęty  

5. Powołanie sekretarza obrad. 



Przewodniczący Krzysztof Sonnenberg stwierdził, że zgodnie z przyjętą zasadą dotyczącą 

powołania sekretarza obrad funkcję tą podczas dzisiejszej sesji pełni radny Pan Piotr Janeczko. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Przewodniczący powiedział, że zgodnie z prośbą radnej Mirosławy Rutkowskiej - Krupka 

oddaje jej głos.  

Radna podziękowała za zaproszenie na ostatnią sesję. Była w gminie na wielu sesjach, 

spotkaniach i w trybie roboczym u Wójta, gdzie było załatwianych wiele spraw finansowych 

czy rzeczowych. Kończy swoją kadencję pracy w sejmiku. Było to blisko 10 lat dokładnie 9,5 

roku. W tym czasie pełniła funkcję Wiceprzewodniczącej Sejmiku potem Przewodniczącej 

Komisji Planowania Przestrzennego Infrastruktury Technicznej oraz Wiceprzewodnicząca 

Komisji Budżetowej. Z jej strony w ramach swoich zadań i kompetencji starała się być przed 

wszystkim z samorządami niższego rzędu i mieszkańcami. Wsłuchiwała się w to co było 

przekazywane wyżej, aby popierać, wspierać i pomagać w załatwianiu różnych spraw. 

Podziękowała za ogromną życzliwość i wsparcie. Są to dla radnej bezcenne rzeczy jako, że nikt 

w pojedynkę niczego nie tworzy. Zawsze tworzy się różne sprawy w zespołach i  jeśli potrafią 

znaleźć porozumienie, to już jest sukces. Kadencja mijająca trwała 66 miesięcy i była dość 

trudna. W tym czasie był COVID, zamknięci w domach. Nie było kontaktu bezpośredniego,  

a trzeba było pracować. Przez wiele miesięcy była kilkunastoprocentowa inflacja, gdzie trzeba 

było korygować swoje plany, zamierzenia, bo wszystko szło w górę. Budżety były ograniczone. 

Była to też kadencja, kiedy zmieniało się prawo na szczeblu centralnym, bo centralizowano 

wiele spraw. Następowała zmiana prawa, zabierano zadania i pieniądze samorządom. To tez 

kolejny czynnik, który musiał mobilizować samorządy. Chodziło o zmianę podejścia do 

zarządzania i gospodarowania tym co posiadają ze swoim mieniem i budżetami. Wojna na 

Ukrainie od 2022 roku, gdzie właściwie na wszystkich spadła konieczność natychmiastowego 

przestawienia się u dzielenia pomocy tym, którzy do gmin przyjechali. Ceni sobie to wszystko 

co działo się i wzajemną współpracę. Podziękowała Przewodniczącemu, Wójtowi, radnym. 

Życzyła powodzenia gminie, niech dzieje się dużo i rozwija. Pogratulowała tym, którzy zostali 

wybrani. A tym którzy nie zostali wybrani również bardzo dziękuje. Należą się wszystkim 

słowa głębokiego uznania.  

Przewodniczący podziękował w imieniu całej Rady Gminy, Wójta i mieszkańców. Dzięki jej 

pomocy w instytucjach podległych Marszałkowi wiele rzeczy udało się zrealizować. 



Poinformował, że ten punkt będzie przebiegał inaczej zanim przejdzie się do faktycznych 

obrad, czyli do punktu 7. Poprosił Wójta, przygotowali i wręczyli skromne podziękowania za 

pracę dla radnych Rady Gminy i dla tych, którzy ich obsługiwali. W ten sposób podziękowali 

za 5,5 lat roku wzajemnej współpracy.  

Wójt Krzysztof Rutkowski serdecznie podziękował tym wszystkim, z którymi przyszło mu 

współpracować w czasie, kiedy dane było mu służyć swoją pracą społeczności naszej małej 

ojczyzny, Gminy Białośliwie. Podziękował radnym, Pani Skarbnik, Pani Wice Wójt, Pani 

Mecenas, dyrektorom i kierownikom jednostek organizacyjnych oraz pracownikom. 

Podziękował również sołtysom, radom sołeckim, druhom, strażakom, wszystkim członkom 

stowarzyszeń, kół gospodyń wiejskich oraz tym wszystkim, którzy pomogli jemu i radnym 

urzeczywistnić wizję rozwoju gminy. Za kilka dni zostanie przedstawiony Raport o stanie 

gminy, z którego będzie można dowiedzieć się w jakim faktycznym stanie jest Gmina 

Białośliwie. Przychodzi mu dziś łatwiej odchodzić z funkcji Wójta, gdyż finanse gminy są 

bezpieczne. Kredyty, które zostały zaciągnięte na początku kadencji prawie spłacone. Rok jest 

rekordowy pod względem inwestycji i pozyskanych środków zewnętrznych. Poprzeczka 

została podniesiona bardzo wysoko. Następcom życzy, aby tak wysoko ją utrzymali, gdyż 

Gmina Białośliwie na to zasługuje.  

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Białośliwie na 2024 r. 

Przewodniczący zaznaczył, że projekt uchwały państwo radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji, opinie komisji były  

w poprzednim punkcie. Poprosił Panią Skarbik o wyjaśnienie zmian budżetowych.  

Skarbik Danuta Polachowska przedstawiła zmiany w budżecie gminy na 2024 r.  

Radna Aldona Wachowiak-Górniak zapytała o źródło finansowania, ponieważ nie rozumie do 

końca, że ma to być z tytułu podatku VAT. Zapytała czy dopiero jest planowane złożenie 

deklaracji? Skarbnik odpowiedziała, że Gmina Białośliwie złożyła wniosek o wydanie 

interpretacji indywidualnej do Krajowej Izby Skarbowej w sprawie możliwości dokonania 

odliczenia podatku VAT naliczonego od wydatków poniesionych na realizację zadania budowa 

stacji uzdatniania wody wraz z modernizacją ujęć wody w Białośliwiu. Stanowisko jest takie, 

że Gmina Białośliwie może dokonać odliczenia podatku VAT naliczonego od wydatków 

poniesionych w ramach realizacji tego zadania. Gmina otrzymała odpowiedź od dyrektora 



Krajowej Izby Skarbowej stwierdzającego, że stanowisko gminy jest prawidłowe i można 

dokonać odliczenia podatku VAT.  W tej chwili jest przygotowywana korekta deklaracji  

w związku z tym, że  to zadanie zostało już przyjęte na stan środków trwałych. Jest to 

planowane, ale w najbliższym czasie planują złożyć korektę. Jeżeli stanowisko jest 

potwierdzone przez Krajową Izbę Skarbową to te pieniądze wpłyną. Radną zaniepokoiło słowo 

„planowane” i zadała kolejne pytanie czy Wójt będzie czekać aż pieniądze wpłyną z Urzędu 

Skarbowego i dopiero zostaną wypłacone? Czy z innego źródła zostanie to sfinansowane? 

Skarbnik odpowiedziała, że według deklaracji, którą w tej chwili składają za miesiąc marzec 

do Urzędu Skarbowego tj. nadpłata. Dla radnej ta wypowiedź jest jasna i zadała jeszcze jedno 

pytanie odnośnie ekwiwalentu pieniężnego za niewykorzystany urlop wypoczynkowy, ile dni 

on obejmuje? Skarbnik odpowiedziała, że 22 dni. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w dyskusji. Nie było chętnych do 

zabrania głosu, wobec tego Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Białośliwie na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartczak, Karol Bartoszek, Krystyna Brągiel, Magdalena Czapla, Piotr Janeczko, 

Sylwia Jurgiel, Ryszard Kwieciński, Małgorzata Mańka, Jacek Matlak, Jolanta Sikora, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Aldona Wachowiak-Górniak, Ryszard 

Wolny 

 

Uchwała nr LXIX.394.2024 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Białośliwie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 202/16 

położonej w Nieżychowie. 



Przewodniczący zaznaczył, że projekt uchwały państwo radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji. Przypomniał, że dotyczy to działki 

zabudowanej przy boisku położonym w Nieżychowie. Krótko przed podjęciem decyzji  

o zwołaniu sesji otrzymali potwierdzenie ze Starostwa, że taka uchwała została podjęta. Prośba 

i rady i powiatu, aby Gmina Białośliwie podjęła uchwałę o nieodpłatnym przekazaniu.   

Nie było chętnych do zabrania głosu, wobec tego Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Białośliwie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 202/16 położonej 

w Nieżychowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bartczak, Karol Bartoszek, Krystyna Brągiel, Magdalena Czapla, Piotr Janeczko, 

Sylwia Jurgiel, Ryszard Kwieciński, Małgorzata Mańka, Jacek Matlak, Jolanta Sikora, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Aldona Wachowiak-Górniak, Ryszard 

Wolny 

Uchwała nr LXIX.395.2024 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Białośliwie nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 202/16 

położonej w Nieżychowie została podjęta. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 



Sprawozdanie z działalności Wójta oraz sprawozdanie z wykonania uchwał radni otrzymali 

drogą elektroniczną. Zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w sprawie sprawozdań? Nie 

było chętnych do zabrania głosu.  

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał 

Rady stanowią załącznik nr 5 i 6 do protokołu. 

10. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, że informacje ze swojej działalności przekazał radnym drogą 

elektroniczną. Zapytał czy ktoś z radnych chciałby złożyć krótką informację z podejmowanych 

przez siebie działań?  

Radny Ryszard Wolny złożył krótkie sprawozdanie z działalności, gdzie jest oddelegowany 

przez radę działalności Lokalnej Grupy Działania. Nadal trwają przygotowawcze, sprawy 

związane z rozpoczęciem procedury wdrażania nowej strategii rozwoju stowarzyszenia. Jest 

planowany w piątek wyjazd do Poznania. Druga sprawa jaką przekazał w imieniu Zarządu, ale 

również w swoim własnym imieniu to podziękowania za współpracę Lokalnej Grupy Działania 

z Wójtem, Radą Gminy. Za to, że byli przychylni w stosunku do pewnych rzeczy do 

współpracy. Mogła być wspólnie zrealizowana poprzednia kadencja, która już się kończy. 

Podziękował wszystkim za zaangażowanie i za współprace z radnymi, którzy kończą obecnie 

kadencję.  

Radna Jolanta Sikora przedstawiła plan pracy Komisji Rewizyjnej w I kwartale br. do ubiegłego 

tygodnia włącznie. Komisja odbyła trzy spotkania samodzielne, w tym przeprowadziła cztery 

kontrole: 

 - analiza wyników kontroli zarządczej w Urzędzie Gminy Białośliwie 

-  kontrola zakończonej inwestycji ulica Strzelecka Białośliwie 

- kontrola wydatków poniesionych przez OSP na terenie Gminy Białośliwie za 2023 rok 

Pod analizę były również wzięte Zarządzenia Wójta i ich realizacja za 2023 rok 

Wszystkie protokoły do wglądu znajdują się na e Sesja. Praca Komisji została wykonana 

zgodnie z planem pracy. Ponadto Komisja Rewizyjna uczestniczyła w trzech Komisjach 

połączonych i w trzech sesjach Rady Gminy. Podziękowała wszystkim radnym, 

przedstawicielom jednostek samorządu terytorialnego za dotychczasową współpracę. Był to 



czas, gdzie poznała wiele wspaniałych ludzi. Jest dumna, że  mogła pracować z obecną Radą 

Gminy, z Wójtem. To co udało się osiągnąć uważa, że była to jej również mała zasługa.  

 

Przewodniczący przedstawił w skrócie mijająca kadencję. Życzył, aby wszystko to co zostało 

wspólnie zrobione było kontynuowane. W imieniu całej Rady Gminy podziękował za 

współpracę i uczestnictwo w sesjach Wójtowi, Skarbnik, dyrektorom, kierownikom jednostek 

samorządowych, sołtysom, pani Mecenas, informatykowi. Szczególne podziękowania dla pani 

Agnieszki Maternowskiej za sprawną obsługę Rady oraz mieszkańcom, którzy uczestniczyli  

w posiedzeniach Rady. Podziękował również za merytoryczne wsparcie podczas obrad komisji 

i sesji pracownikom Urzędu Gminy. Za ich wiedzę, doświadczenie, rzetelność  

w przekazywaniu i wyjaśnianiu nieraz bardzo zawiłych spraw. Życzył wszystkim mieszkańcom 

gminy sukcesów, dobrych dni, poczucia spełnienia, serdeczności, pokoju oraz wzajemnego 

poszanowania.  

 

Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

11. Wolne głosy i informacje. 

Radna Aldona Wachowiak-Górniak powiedziała, że ta ostatnia sesja to czas podziękowania, 

refleksji. Przede wszystkim podziękowała mieszkańcom gminy Białośliwie za wspaniałe 

rozmowy, inicjatywy, pomysły. Czasami było nerwowo, ale udało się dojść do wielu 

porozumień. Szczególnie podziękowała mieszkańcom swojego okręgu jak również 

mieszkańcom ulic, gdzie mieszka. Z końcem kwietnia przekazuje pałeczkę następcy. 

Podziękowała radnym i Wójtowi  za wspólne chwile, za wspólny czas. Było to dla niej 

niezwykłe doświadczenie i na pewno dużo nauczyła się. Idąc na sesję pracownicy Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej wręczyli jej kwiaty i podziękowali za współpracę. Publicznie 

podziękowała Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Paulinie Furman jak 

również wszystkim pracownikom i całemu zespołowi za zaangażowanie i trud codziennej pracy 

na rzecz mieszkańców. Podziękowała również dyrektorom i kierownikom jednostek, 

pracownikom Urzędu Gminy jednostek podległych za ogromne zaangażowanie. Dzięki tym 

ludziom osiągnęła wiele wiedzy. W przyszłości dalej będą budować tą gminę, spotykać się. 

Przekazała gratulacje Pani Ilonie Zwierzykowskiej, nowej Pani Wójt jak również nowej Radzie 

Gminy. Niewątpliwie jest to dla nich sukces. Życzyła powodzenia, owocnej współpracy  

i wspaniałych efektów.  

 



Przewodniczący przypomniał, że wspólnie z radną Joanną Suską oraz radnym Karolem 

Bartoszkiem podziękowali jako radni wszystkim pracownikom wręczając im skromną różę 

jako podziękowanie za ich pracę. Za ich wielkie merytoryczne przygotowanie. 

 

Małgorzata Mańka podziękowała za mandat zaufania sprzed pięciu lat wyborcom z jej okręgu. 

Było to niesamowite doświadczenie. Nikt nie uczy jak być radnym, trzeba to po prostu robić. 

Podziękowała również mieszkańcom, ponieważ kończy kadencję sołtysa. Jeżeli chodzi o Wójta 

i radnych to praca z nimi była dla niej zaszczytem.  

 

Sołtys Dariusz Pszeniczny powiedział, że nie byłby sobą gdyby nie zajął głosu na ostatniej 

sesji. Podziękował wszystkim za współpracę. To wy byliście pierwszymi osobami, które 

zawsze nas wysłuchiwały. Jak umieliście tak pomagaliście i za to są bardzo wdzięczni. 

Podziękował również tym co przyczynili się do rozwoju małych sołectw.  

 

Sołtys Jacek Jankowski powiedział, że była to dobra kadencja. Wójt i nie wybrani radni powinni 

odejść z uśmiechem. Poprzeczka została bardzo wysoko postawiona tak jak mówił to Wójt. 

Bardzo duże środki wpłynęły przez te pięć lat do samorządu i dobrze zostało to wykorzystane. 

Uważa, że gmina wypiękniała, bardzo dobre inwestycje zostały wykonane. Z własnych 

środków gmina by tego nie wykonała. Okaże się jaka będzie następna kadencja. Wszystko 

zależy od tego jak te środki będą płynęły. Ci radni co zostali poradzą sobie, a nowa Pani Wójt 

też musi sobie poradzić. Życzył zadowolenia, uśmiechu i wzajemnego szacunku.  

 

Przewodniczący podziękował mieszkańcom ze swojego okręgu wyborczego. Tym, którzy na 

niego głosowali. Dziękuje im po raz trzeci za zaufanie. Obiecywał, że to co będzie możliwie 

będzie starał wykonywać się. Tak jak do tej pory, czyli sprawnie, rzetelnie i uczciwie.  

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zakomunikował, że porządek obrad został w całości wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął LXIX sesję Rady Gminy Białośliwie. 

 

                                                                 Przewodniczący 

                                                           Rady Gminy Białośliwie                                                             
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